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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Hoe zit het met aerosolen tijdens het binnen sporten

• Over aerosolen is nog veel onbekend

• Onderzoeken laten vooralsnog zien dat aerosolen geen

grote rol spelen bij de verspreiding van het coronavirus

• Wei geeft het OMT aan dat er aanwijzingen zijn dat tijdens

het sporten 1 5 meter afstand niet toereikend is Dat

vormt met name voor binnensport een uitdaging

• Daarom is buiten sporten nu al toegestaan en binnen

sporten nog niet

• Om veilig en verantwoord binnen te kunnen sporten zijn

diverse maatregelen nodig

• Waarvan ventilatie naast alle geldende hygiene

maatregelen er een is

• Het afwegingskader binnensport van het RIVM geeft aan

dat goede ventilatie van een binnensport accommodatie

het risico op een concentratie van kleine virusdeeltjes via

aerosolen reduceert
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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Wordt eind juni alleen een besluit genomen over het

weer openen van de sportscholen of gaat het over alle

vormen van binnen sport

• Mijn intentie is om eind juni de afweging te maken voor de

volledige binnen sport

• Tegen die tijd zal ik de afweging maken of binnen sporten

weer verantwoord en veilig kan

• En of een eventuele differentiatie naar doelgroep tak van

sport of type accommodatie nodig is
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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Wordt eind juni ook besloten of competities en

wedstrijden per 1 juli weer zijn toegestaan

• Voorlopig zijn wedstrijden en competities pas weer per 1

September toegestaan

• De reden hiervan is dat we eerst willen afwachten welk

effect de eerdere versoepelingen hebben op het aantal

besmettingen

• Bovendien willen we het aantal verplaatsingen van

mensen niet direct te groot maken en interacties vooral

lokaal laten plaatsvinden

• Dit om bij nieuwe uitbraken direct goed contactonderzoek

te kunnen laten uitvoeren en isolatie te kunnen toepassen

• Omdat wedstrijden en competities lokaal overstijgende

verplaatsingen en interacties uitlokken zijn deze

vooralsnog niet toegestaan

• Maar natuurlijk bezien we telkens wat er mogelijk is en

maatregelen eerder versoepeld kunnen worden
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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Hoe staat het met de gesprekken met de KNVB over

steun aan het betaald voetbal

• Het gesprek met de KNVB verloopt constructief

• Zij hebben hard gewerkt aan een breed gedragen plan

• Dit plan bespreek ik komende vrijdag met de 10 2e

10 2a

• Ik ben benieuwd naar hoe het plan er nu uitziet en wat ze

van het kabinet vragen

• Het is in ieder geval goed om te zien dat de KNVB en de

clubs nu met elkaar werken aan een plan voor het betaald

voetbal
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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Wat is er uit uw gesprek met gekomen10 2e

• Afgelopen dinsdag heb ik inderdaad gesproken met een

aantal initiatiefnemers van het plan Samen bouwen aan

bewegen

• We hebben met elkaar uitgewisseld dat bewegen en

sporten kan bijdragen aan een gezond vitaal en weerbaar

Nederland

• En dat we de unieke sportinfrastructuur waarover we

beschikken nog meer kunnen benutten voor dit doel

• Hoe we die infrastructuur kunnen inzetten gaan zij nu

verder uitwerken

• Ik heb met hen afgesproken hier de komende periode met

hen over in contact te blijven staan
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Fractie Kamerlid

Vraagnr

Q Wordt eind juni ook besloten of topsporters weer

volledig kunnen trainen

• Zowel KNVB als NOC NSF hebben daarvoor een voorstel

ingediend

• Ik begrijp de behoefte om weer wedstrijdgericht te

trainen voordat wedstrijden per 1 September weer

mogelijk worden

• Ik heb de voorstellen in beraad en bekijk hoe dit

eventueel mogelijk zou kunnen worden met een minimaal

effect op het aantal besmettingen

• Eind juni zal ik bezien hoe de situatie is en wat er wel en

niet mogelijk is
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Q Als topsporters weer volledig kunnen trainen

waarom dan gewone sportende volwassenen niet

• Topsporters hebben tijd nodig om weer wedstrijdfit te

worden op het niveau waarop zij sporten Dat maakt het

onderscheid

• Ook trainen topsporters onder medische begeleiding

waardoor het eenvoudiger is om voorzorgmaatregelen te

nemen om verspreiding van het virus te voorkomen

• En het gaat om een beperkte afgebakende groep

waardoor het effect van versoepeling van maatregelen

beter is in te schatten


